
Algemene Leden Vergadering 2 mei 2024 Personeelsvereniging Amsterdam UMC 
 
Aanwezig:  
Ronald Coenen (penningmeester)  
Daan de Haan- Waaijer (bestuurslid)  
Marie-Christine van der Meer (bestuurslid) 
Marja Dijkman (vrijwilligster) 
Annita van Hal-Brouwer (evenementen coördinator)  
Thirza Robijn (ondersteuner evenementen coördinator) 
 
Afwezig: 
Lieuwe Kool (voorzitter)  
 
1. Verslag Algemene Ledenvergadering 9 maart 2023 
Geen opmerkingen op verslag vorige Algemene Ledenvergadering 9 maart 2023. 
 
2. Jaarverslag 2023 
De Personeelsvereniging heeft in 2023 een zestal grote evenementen, 36 workshops, 28 uitjes en 
negen sportactiviteiten georganiseerd en elf aantrekkelijke aanbiedingen gedaan voor 
gelegenheidsaankopen. Hiermee hebben we duizenden leden bereikt die hiervan hebben kunnen 
profiteren.  
 
Voor 2024 moet er gekeken worden wat de voordelen van onze kortingspartners zijn. Door deze met 
elkaar te vergelijken zal er gekozen worden of wij met alle partners willen blijven samenwerken. 
 
3. Jaarrekening 2023 
Ronald geeft een toelichting op de jaarrekening.  
Op dit moment liggen de inkomsten nog steeds iets hoger dan de uitgaven met een resultaat van 
€932,-. Hierdoor blijven de reserves iets oplopen die uitgegeven zullen worden om het 5 jarige 
bestaan van Personeelsvereniging Amsterdam UMC te vieren in 2026. 
 
4. Samenstelling van het bestuur  
Marja Dijkman treed officieel toe als bestuurslid. 
Lieuwe Kool treed af als voorzitter, maar wil misschien nog in het bestuur blijven. Hier moet nog 
uitsluitsel over komen.  
Marie-Christine neemt de taak als voorzitter van Lieuwe over. 
Ronald Coenen treed af al penningmeester, hiervoor moet nog een vervanger gevonden worden. 
Caressa Cloosterman wil toetreden tot het bestuur, hier moet nog uitsluitsel over komen. Zij is voor 
nu aspirant lid van het bestuur. 
Audrey Grunberg is vrijwilligster van de Personeelsvereniging geworden. 
 
Voor de samenstelling van het bestuur is het van belang dat zij met een oneven aantal zijn. 
 
5. Goedkeuring kascommissie en decharge 
De kascommissie (bestaande uit Pien Barendregt en Benno Bakker) heeft de boekingen en facturen 
alsmede de administratie nagekeken en de bevindingen van de kascommissie zijn positief. De 
kascommissie dechargeert het bestuur. Voor de volgende ALV moet er een vervanger gezocht 
worden voor Pien, Benno mag nog 1 jaar blijven. 
 
6. Commissie van beroep 
Er zijn geen klachten of agendapunten bij de commissie van beroep binnen gekomen 
 



8. Jaarplan 2024 

2023 was weer een succesvol jaar waarin veel (nieuwe) activiteiten, acties en 
samenwerkingen plaatsvonden. Het plan is om dit in 2024 gestaag door te laten lopen. 
 
9. Begroting en vaststellen contributie 

In 2024 blijft de contributie € 18,- per jaar.  

10. Rondvraag 
Geen  
 
Voorzitter                                                                                                                     Notulist 
 
Mevrouw M.C.E. van der Meer                                                                                Mevrouw T. Robijn 
 
 
 
                 
 
 
 

 
 
 


